



UGLEGÅRDSSKOLEN

Emne	Skolebestyrelsen
Mødedato	03. september 2025
Tidspunkt	17.30 til mad – 18.00 til møde
Mødested	Mødelokalet på kontoret
Deltagere	Camilla Skriver, Eva Rosenbæk-Svane, Henrik Martin Petersen, Jon Østergaard Eilenberg, Line Raae Lund, Mads Grotenberg, Susanne Østerskov Harms Jonas Rasmussen, Peter Goth, Dorte Zangenberg Janni Hesselberg, Mia Højlund Steensgaard (TR)
Fraværende	Henrik kommer senere
Referent	

DAGSORDEN

03092025-01

Godkendelse af referat og dagsorden
Vi afventer fra juni

03092025-02

Nyt fra elevrådet
Er ikke valgt endnu, men vores 2 elever fra sidste års formandskab deltager

03092025-03

Information fra forperson og skoleleder
6. klasse og konfirmand, fra forperson

6. klasse og et lærerskifte er skolebestyrelsen blevet kontaktet omkring. Formanden for bestyrelsen har snakket med skoleleder og undersøgt om regler og retningslinjer er opfyldt. Det er de. Munkekær har taget kontakt omkring konfirmation og forberedelse i skoletiden. Munkekær vil gerne, at timerne tages udenfor skoletiden. Vi vil gerne bakke op om en henvendelse sammen med de øvrige skoler og også privatskoler. Vi har et stort ønske om, at konfirmationsforberedelsen placeres uden for skoletiden. Formanden har kommenteret på fb i forhold til mobilfriskole. Der har været et politisk forslag om mobilfriskole.

Skemaændringer v. skoleleder

Når vi ansætter, så skal der laves skemaændringer. Det er faktisk, men selvfølgelig irriterende for alle parter. Vi beklager det postyr det medfører.

Det er kæmpestort for os med den nye H-klasse. Vi vil gerne fortælle mere om det nye initiativ på næste møde.

03092025-04

Spørgsmål til referat og eller dagsorden fra FU

[Link](#)

Tema skolerådsmøde d. 09.10. LIGA programmet er på som eneste punkt. Forpersonen deltager sammen med en anden person og elevrådet.

Skolefravær, vi vil modtage nogle retningslinjer for fravær for eleverne til efteråret. Punktet skal på igen når vi kender retningslinjerne.

Der er et punkt på omkring takster og særlige eksterne tilbud til elever med særlige behov.

KL har regnet forkert i forbindelse med lønfremskrivning. Vi er skånet i forhold til at betale de penge tilbage.

03092025-05

Digital dannelse

4 punkter vi skal have særlig opmærksomhed på i fremtiden:

*Boden og det salg der finder sted

*Forældre, der har været noget brok og forældre må heller ikke bruge mobil i skolen

*Udskoling, skal have skabe, til opbevaring af mobiler, et koster penge

*SFO 1 og 2, der er ønske om, at man må bruge mobil efter kl. 15.00. Man må gerne have mobil med på tur.

SFO 2 vil gerne, at telefoner bliver i tasken. Hvis der købes skabe så skal der gå en voksen fra til udlevering.

SFO 2 har ikke mod på at tage på tur, hvis eleverne ikke må have mobil med på turen

SFO 1 og SFO 2 forældre kan ikke kontakte elever ang. aftaler, så aftaler glemmes og overholdes ikke. Det er ikke muligt at forlænge god tid i SFO, hvis man har det sjovt og det er aftalt, hvornår man skal hjem.

SFO tager ikke telefon før efter 16.00, efter aftale med SFO-leder

Det er aftalt at akutte opringninger til SFO gøres til kontoret. Man kan ringe til SFO efter kl. 16.00, der er det muligt at tage en telefon direkte i huset.

SFO 1 ingen ure og ingen telefoner. Forældre lidt sure. Telefonerne må gerne være i tasken.

SFO 2 der er ikke mange elever efter 14.30. De er vant til at livet foregår på mobil og har meget interaktion med hinanden om hvad de ser og hører på mobil både med elever og voksne

Vi skal købe skabe til udskoling, det er et stort ønske. I udskoling kan vi hjælpe mobiler væk i undervisningen, men ikke i frikvartererne uden at de låses væk.

Vi er i gang med at skaffe en dankortterminal til brug for udskoling og betaling i boden.

Mellemtrin har været forsøgsordning de sidste år og der er ikke særlige udfordringer på i denne afdeling.

Vi har fået en opmærksomhed på elever med særlige behov, evt. skal vi opfinde en "solsikkesnor" til dem der gerne må have mobil grundet sygdom.

03092025-06

Trafik, skolepatrulje og fodgængeroverfelt

Busser og ruter, vi skal aflevere et hørings svar. Det er lige ved at være klar og afsendes af udvalget.

Fodgængerovergang. Asfalt er klar og lavet. Striber er en helt anden sag. Men det sker snart. Færdselsbetjent skal ud når striberne er lagt. Denne betjent skal fortælle og give anbefalinger og så formulerer bestyrelsen et princip derefter.

03092025-07

Elevrådsprincip

Princippet sendes ud til gennemgang i oktober og vedtages i november

Adm. Sender forslag fra lærerne til arbejdsgruppen i forhold til emner det lille elevråd kan arbejde med
5. klasse skal med i det store elevråd, det er vi alle enige om.

03092025-08

Samarbejde i skolebestyrelsen og evaluering af sidste år

Ambitionen skal gerne være 2-årig. Vi ønsker de samme grupper som sidste år i de samme udvalg.

Vi kunne godt alle blive bedre til at deltage i de forskellige adhoc møder. Det er ofte de samme der melder sig under fanerne.

Er der noget der kan ramme os i løbet af året politisk

Er der noget elevrådet ønsker at arbejde med over året

Principper skal på igen mht. forældresamarbejde og de gode forældrerelationer.

Forpersonen sender en velkommen tilbage hilsen og skriver ind i det gode forældresamarbejde og vedhæfter principperne.

Vi er glade for vores årshjul.

03092025-09

Herunder høringssvar til budget 2026

Udvalget er skrivende i denne stund. Vi er enige om de punkter vi vil fremhæve.

03092025-10

Evt.

Eva deltager ikke på mødet i oktober

Ønsker vi på UG at give karakter på 6 og 7 årgang. Det skrives til referat, at bestyrelsen har et flertal for, at der ikke gives karakter på disse 2 tidlige årgange, bestyrelsen er ikke enige. Spørgsmålet har givet anledning til, at punktet skal tages op i bestyrelsen omkring karakterer på 8 og 9 årgang.

Der er ønske fra elevrådet om at få karakter 3 gange om året på 9 årgang.

Der ønskes en evaluering af juniormesterlære på et af de kommende møder. Vi har ønske om at invitere En UUV-vejleder.